

元朗東莞同鄉會熊定嘉幼稚園
《有關 2021/22 季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃》

親愛的家長：

本園參加了 2021/22 季節性流感疫苗學校外展(免費)計劃，計劃為從未接種流感疫苗的兒童，接種兩劑流感疫苗，為曾接種疫苗兒童提供一劑流感疫苗。詳情如下：

1. 注射日期：2021 年 10 月 16 日(六)(第一劑)及 2021 年 12 月 18 日(六)(第二劑)
2. 注射時間：上午
3. 注射地點：本校
4. 接種隊伍：劍橋聯合醫務中心疫苗部(劍苗醫療)

如家長有意為學童參加此計劃，請於 2021 年 9 月 3 日(五)前，把以下文件交回學校：

1. 已簽署的同意書
2. 香港出生證明書(出世紙)副本或其他出生證明文件副本(提交的資料必須與同意書上填寫的資料相符)

校長 陳港慶 啟
二零二一年九月一日

NO: 2108009A

**Yuen Long Tung Koon District Association
Hung Ting Ka Kindergarten**

《 About the 2021/22 Seasonal Influenza Vaccine School Outreach Display (Free) Program 》

Dear Parents:

The school participated in the 2021/22 Seasonal Flu Vaccine School Outreach (Free) Program. It plans to provide two doses of Flu Vaccine for children who have never received Flu Vaccine and one dose of Flu Vaccine for children who have been vaccinated before.

Details are as follows:

Injection Date: 16/10/2021 (Sat)(1st Dose) and 18/12/2021 (Sat)(2nd Dose)

1. Injection Time : Morning
2. Injection Place : School
3. Vaccination Team: VacC Medical

If parents intend to participate in this program for their children, please submit the following documents to the school before September 3, 2021 (Friday):

1. Signed consent form, and
2. A copy of the Hong Kong birth certificate (birth certificate paper) or other copies of the birth certificate (the information submitted must be consistent with the information filled in the consent form)

Principal *Chan Kong Hing*

1/9/2021